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 Protokół nr 113/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 maja 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu za 2012 r.  

2. Zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-0120-138/13 w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowomiejskiego w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego za 2012r. 

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 108/2013, 
109/2013, 110/2013, 111/2013, 112/2013. 
 
Pani Starosta odniosła się do pytania pani Trzaskalskiej zawartego w protokole z dnia 8 maja 
2013r. w punkcie „sprawy różne”  dotyczącego kosztów organizacji  Ogólnopolskich Spotkań 
Cyrkowych. Wyjaśniła, że stowarzyszenie „Kładka” otrzymało dofinansowanie z  
Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w wysokości 30 tys. zł /wkład własny 
stowarzyszenia wyniesie 6500 zł/. Dodała, że patronatem objął imprezę Marszałek 
Województwa Warmińsko – Mazurskiego, ale nie przekazał żadnych środków finansowych. 
Pani Starosta nadmieniła, że również z budżetu Starostwa Powiatowego nie będą przekazane 
środki na organizację imprezy. Dodała, że być może, jeżeli budżet powiatu na to pozwoli to 
zostaną sfinansowane koszty zabezpieczenia karetki podczas imprezy. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                       
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przystąpienia do projektu pod nazwą „By innych kształcić, sami musimy się 
dokształcić”. 
/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych/ 
 
Pan Wodara wyjaśnił, że projekt dotyczy dokształcania nauczycieli. Dodał, że będą 
organizowane m.in. szkolenia w zakresie informatycznym, gastronomicznym, wychowania 
fizycznego oraz będzie zorganizowany kurs strzelecki. Wkład własny wyniesie 22 350 zł 
/kwota zostanie przesunięta z środków zabezpieczonych na dokształcanie nauczycieli/, okres 
realizacji projektu będzie trwać od 01.09.2014r. do 31.03.2015r. /pierwotna wersja w 
projekcie uchwały od 01.01.2014r. do 31.07.2014r./ 
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Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek o dofinansowanie projektu stanowi załącznik nr 3. 
 
/wypowiedź pana Wicestarosty poza protokołem/ 
 
Pani Skarbnik poruszyła kwestię dotyczącą zabezpieczenia środków finansowych na 
monitoring szkoły w Kurzętniku. Zapytała, jaka kwota jest niezbędna na realizację 
przedsięwzięcia.  
Pan Wodara odpowiedział, że łączna minimalna kwota jaka jest potrzeba do zabezpieczenia 
szkoły wynosi 9000 zł.  
 
/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
za rok 2012 wraz z zestawieniem potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że w sprawozdaniu w części opisowej wystąpiły błędy 
pisarskie. Pani Łydzińska szczegółowo omówiła poprawki dokonane w sprawozdaniu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z/s w Kurzętniku na rok 2013. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 
Kurzętniku/  
 
Pan Kłosowski poinformował, że wnioskuje o zwiększenie planu rzeczowego robót o zadnie 
pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1317N Tereszewo – gr. woj. (Pokrzydowo) na odcinku 
o długości 450 mb przez miejscowość Szafarnia” /kwota realizacji zadania - 200 000 zł/. Pan 
Kłosowski szczegółowo przedstawił zakres robót. Dodał, że na realizację powyższej  
inwestycji udzielona zostanie przez gminę Kurzętnik pomoc finansowa w wysokości     
103 787 zł. 
Pani Skarbnik zapytała, czy były przeprowadzone rozmowy z wójtem gminy Kurzętnik 
odnośnie sytuacji finansowej powiatu. Dodała, iż  może zaistnieć taka sytuacja, że powiat nie 
będzie posiadał środków finansowych na wkład własny w realizację zaplanowanych 
inwestycji drogowych. Poinformowała, że w chwili obecnej jest zachwiana płynność 
finansowa powiatu.  
Pan Kłosowski odpowiedział, że uczestniczył w spotkaniach z wójtem gminy Kurzętnik, były 
rozmowy w powyższej kwestii, natomiast nie ma pewności że gmina wyłoży całą kwotę na  
realizację inwestycji drogowych.  
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Pani Skarbnik poinformowała, że wkład własny powiatu dotyczący realizacji inwestycji na 
terenie gminy Kurzętnik wyniesie ok. 682 tys. zł. Dodała, że jeżeli nie dojdzie do sprzedaży 
majątku to sytuacja finansowa powiatu będzie bardzo zła. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że należałoby się spotkać z wójtem gminy Kurzętnik celem 
omówienia powyższej kwestii. Ponadto dodał, że należałoby również spotkać się z 
przedstawicielami banków i omówić kwestię dotyczącą możliwości udzielenia pożyczki 
powiatowi. 
Pani Skarbnik zaproponowała, żeby poczekać do 3 czerwca, kiedy będzie już wiadomo czy 
został rozstrzygnięty przetarg na sprzedaż budynku szkoły przy ul. Grunwaldzkiej 9. 
Członkowie Zarządu stwierdzili, że jeżeli przetarg zostanie rozstrzygnięty pozytywnie, to 
zawnioskuje się do pani Andrzejewskiej – Przewodniczącej Rady Powiatu o zwołanie sesji na 
początku czerwca. 
 
Członkowie Zarządu nie podjęli powyższej uchwały. Za niepodjęciem uchwały głosowali:   
E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
W związku z powyższym Członkowie Zarządu podjęli decyzję o nie przyjęciu również  
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do inwestycji „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1317N Tereszewo – gr. woj. (Pokrzydowo) na odcinku o długości 450 mb 
przez miejscowość Szafarnia”. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska,W. 
Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą nr 
XXXIV/207/2013 Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie z dnia 24 
kwietnia 2013r. w sprawie zamiaru wspólnej realizacji z Powiatem Nowomiejskim 
zadania pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr     1333 N Iława – Radomno – 
Nowe Miasto Lubawskie na odcinku od granicy Powiatu Nowomiejskiego do 
miejscowości Chrośle o długości 4,805 km”. 
 
Uchwała nr XXXIV/207/2013 Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 4. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
/na posiedzenie wszedł pan Kazimierz Grzonkowski – naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego/ 
 
Pan Grzonkowski poinformował, że w porozumieniu z radcą prawnym została dokonana 
zmiana w § 1, który otrzymał brzmienie: „Wprowadza się opłatę prolongacyjną z tytułu 
rozłożenia na raty lub odroczenia terminu płatności opłat oraz ich zaległości, stanowiących 
dochód budżetu powiatu nowomiejskiego”. oraz w § 3, który otrzymał brzmienie: „Przepisy  
§ 1 i 2 stosuje się również do odroczonych lub rozłożonych na raty należności płatników 
opłat, następców prawnych oraz osób trzecich”. Pan Grzonkowski wyjaśnił, że bezpośrednią 
przesłanką do podjęcia w/w uchwały Rady Powiatu jest kwestia rozłożenia na raty lub 
przesunięcia terminu płatności należności stanowiących dochód powiatu, wynikających z 
decyzji Starosty nałożonych na właścicieli pojazdów nieodebranych z parkingu strzeżonego 
wyznaczonego przez Starostę.  
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan K. Grzonkowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie akceptacji opłat ponoszonych przez użytkowników w budynku przy ul. Rynek 1 
w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel szczegółowo omówił załącznik do projektu uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Edukacji oraz Wyrównywania Szans 
Edukacyjnych Dzieci i Młodzieży w Powiecie Nowomiejskim. 
/na posiedzenie weszli: pan Andrzej Korecki – inspektor oraz pani Barbara Orłowska – 
specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła załącznik do projektu uchwały.  
Pani Sekretarz zapytała, czy dyrektorzy szkół realizują procedury związane z wdrażaniem 
aneksu na rok szkolny 2013/2014. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że tak. 
Pani Starosta stwierdziła, że do końca czerwca musi być rozwiązana kwestia dotycząca 
dojazdu uczniów do szkoły w Kurzętniku. Pani Orłowska poinformowała, że 
najprawdopodobniej 10 czerwca zostanie zorganizowane drugie spotkanie z przewoźnikami, 
celem omówienia powyższej kwestii. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i palcówkach oświatowych oraz w placówkach opiekuńczo – wychowawczych 
prowadzonych przez Powiat Nowomiejski.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Pani Starosta poinformowała, że docierają do niej negatywne sygnały dotyczące działań pani 
Smoczyńskiej – p.o. dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji. Wyjaśniła, że 
uchwała Zarządu Powiatu dotycząca osób zastępujących dyrektorów: Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach oraz p.o. dyrektora PCRE nie została przedstawiona Radzie 
Pedagogicznej. W związku z powyższym pracownicy PCRE nie wiedzieli, że panią 
Smoczyńską zastępuje podczas jej nieobecności pani Maciejewska. Dodała, że pracownicy 
PCRE byli na spotkaniu w Starostwie Powiatowym, podczas którego przedstawili 
szczegółowo niepokojące zdarzenia jakie mają miejsce w jednostce. Nadmieniła, że 
niepokojąca jest również informacja dotycząca odmowy udzielania pomocy psychologiczno-
pedagogicznej uczniowi szkoły, którego wujek powiesił się. Pomoc rodzinie została udzielona 
przez psychologa z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pani Trzaskalska poinformowała, że nauczyciele kierują uczniów na badania psychologiczno-
pedagogiczne do Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Iławie, ponieważ z ich relacji 
wynika, że współpraca z panią Smoczyńską jest bardzo trudna.  
Pani Starosta po zapoznaniu Członków Zarządu z informacjami dotyczącymi działań pani 
Smoczyńskiej stwierdziła, że należy jak najszybciej podjąć decyzję o odwołaniu pani 
Smoczyńskiej oraz powołaniu innej osoby na stanowisko p.o. dyrektora PCRE. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pani Starosty. 
 
/pan A. Korecki oraz pani B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały nr 105/535/2013 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 04 kwietnia 2013 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego 
powiatu nowomiejskiego za 2012 r.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że Powiatowy Urząd Pracy złożył korektę do sprawozdania 
finansowego, ponieważ w części bilansu nie ujął Funduszu Pracy.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu. Poinformowała, że w 
budżecie Starostwa Powiatowego wystąpiły braki finansowe z przeznaczeniem na składki 
ZUS w wysokości ok. 32 tys. zł, ponieważ  źle został obliczony wskaźnik składek ZUS tzn. 
obliczono mniejszy wskaźnik o 1,91%. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie dotycząca posiedzenia Kolegium, na 
którym rozpatrywana będzie uchwała Nr XXX/305/2013 Rady Powiatu z dnia 
25.04.2013r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/270/2012 Rady Powiatu z dnia 
27.12.2012r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2013-2037 oraz uchwał zmieniających.  
 
Informacja z RIO stanowi załącznik nr 5. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą 
przyj ęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja z DPS – u stanowi załącznik nr 6. 
 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego powiatu nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
2012 r.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą     
Nr RIO.IV-0120-138/13 w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Nowomiejskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 
Nowomiejskiego za 2012r. 

 
Uchwała RIO Nr RIO.IV-0120-138/13 stanowi załącznik nr 7. 
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
  
Pani Skarbnik poinformowała, że inwestycja związana z budową szkoły w Kurzętniku w 
najbliższym czasie zostanie zakończona i w związku z tym powiat będzie musiał  uregulować 
należności w wysokości ok. 672 tys. zł /powiat będzie musiał wyłożyć całą kwotę , natomiast 
w późniejszym terminie  otrzyma dofinansowanie w wysokości ok. 256 tys. zł, wkład własny 
powiatu to ok. 415 tys. zł/. Dodała, że powiat musi rozliczyć finansowo realizację zadania  do 
lipca 2013r. Ponadto nadmieniła, że należy uregulować należności w wysokości ok.            
280 tys. zł dla Iławskiego Przedsiębiorstwa Budowlanego z Iławy, zapłacić za sprzęt 
dydaktyczny oraz za wyposażenie pomieszczeń. 
Pani Skarbnik poinformowała, że dnia 21.05.2013r. wpłynęło pismo z Ministerstwa Zdrowia  
stanowiące załącznik nr 8, informujące iż do wysokości dotacji może być uwzględniona 
kwota kredytu do wysokości 2.356.996,72 zł. Dodała, że stan zadłużenia SP ZOZ na dzień 
31.05.2013r. wynosi 2.541.762 zł /miesięczna rata kredytu wynosi 8646 zł/.  
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Wyjaśniła, że jeżeli od całego zadłużenia odejmiemy kwotę 2.356.996,72 zł, to powiat 
musiałby dopłacić kwotę  184.765,28 zł. W związku z powyższym pani Skarbnik poprosiła 
Członków Zarządu, aby na posiedzeniu Zgromadzenia Wspólników SP ZOZ zajęli 
stanowisko w tej kwestii.  
 
 
                                                                                                 Przewodnicząca Zarządu 
Protokół sporządziła                                                                                 Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


